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ROC Rudnik svečanom akademijom obeležio 20 
godina uspešne privatizacije
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Privredno društvo Rudnik i flotacija Rudnik doo danas je svečanom akademijom obeležilo 20 godina uspešne privatizacije.

Ovo nije najveći, ali je sigurno jedan od najuspešnijih rudnika u zemlji koji je upravo privatizacijom, ulaskom u beogradsku 
kompaniju „Kontango”, pre 20 godina, otpočeo ubrzan i zavidan razvoj.

Rudnik je 2004. godine privatizovan i postao je prvi privatni rudnik sa podzemnom eksploatacijom posle Drugog svetskog rata.

Povodom 20 godina uspšene privatizacije Ivan Komatina, direktor Contanga dodelio je priznanja kompaniji Mineco, (Sava 
Mandić, direktor kompanije Mineco plus), porodici Vukobratović, Dušanu Crnobrnjiću, (Contango, direktor sektora za rudarska 
istraživanja), Acu Ilić, (generalni direktor Privrednog društva Rudnik i flotacija Rudnik), posthumno Zoranu Nedeljkoviću i Zlatku 
Beliću.

U ime dobitnika prisutnima se obratila Jovana Vukobratović, mlađa ćerka Darka Vukobratovića.

– Zamisao o privatizaciji rudnika se rodila iste godine kada sam i ja rođena pa je tako rasla zajedno sa mnom. Danas mogu sa 
ponosom da kažem da je to jedna od najuspešnijih privatizacja u našoj zemlji. Sećam se koliko je izazovno bilo za ovih 20 
godina koje ste vi svojim radom i snagom, kao i poverenjem zajedno prevazišli. Svi vi ste podržali zamisao mog oca i sa njim 
izgradili baš ovo što je „Rudnik“ danas. Njegova želja bila je da rudnik nastavi da radi i posle njega, baš kao što je i radio dok je 
on tu. I znam da je sada sigurno ponosan što smo se svi ovde okupili. Osećam veliku odgovornost i privilegiju što stojim ovde, 
što nam je ovo svima pokazatelj kako u životu treba biti dosledan u ostvarivanju svojih ciljeva. U ime cele moje porodice 
Vukobratović još jednom vam se zahvaljujem što doprinosite uspešnom poslovanju Contanga i Rudnika – kazala je Jovana 
Vukobratović.

Ivan Komatina, direktor Contango:     MI NE UMEMO DA STANEMO

– Mi ne umemo da stanemo. Svakoga dana se usavršavamo, učimo, rastemo. Rudnik i flotacija Rudnik nije samo primer jedne 
od najuspešniih privatizacija, već je postao jedan od najboljih preduzeća rudarske industrije u Srbiji, pouzdani partner domaćih i 
svetskih kompanija, stabilan stub srpske ekonomije i pouzdani partner lokalnoj samoupravi. Dokaz je da srpska pamet može 
mnogo više i mnogo bolje. Misija Contanga nije samo vađenje i prerada rude olova i cinka, bakra i srebra, već zdrav i 
zadovoljan radnik, srećna rudarska porodica sa puno dece, kvalitetan obrazovni sistem od predškolskog i školskog uzrasta u 
lokalu do konkretne saradnje sa visokoškolskim ustanovama i institutima, snažna kulturna scena na Rudniku i Gornjem 
Milanovcu, podrška sportu. Da planina Rudnik ostane kruna Šumadija – poručio je Komatina.

Aco Ilić generalni direktor Privrednog društva Rudnik i flotacija Rudnik kazao je da rudne rezerve od kojih zavisi vek rudnika u 
momentu privatizacije su bile 600 hiljada i 700 tona a danas, 20 godina kasnije, rezerve iznose milion i petsto hiljada.

– Tokom ovih 20 godina četiri najmodernije garniture za bušenje bez kojih mi ne bi ostvarili rezultate. Kupovina mašina i 
ulaganje u mlade radnike je dovela do toga da je došlo do porasta metraže sa skromnih 2300 metara, 2004. godine, na 
impozantnih 33500 u 2023. godini. Znači metraža je povećana 14 puta. Od tada pronađeno je 3,5 miliona rude, tako da danas, 
20 godina kasnije, rezerve iznose milion i petsto hiljada i ima ih još za minimum sedam godina proizvodnje – istakao je Ilić.

Dejan Kovačević predsednik opštine Gornji Milanovac čestitao je rukovodstvu, zaposlenima i svima koji se kako je istakao 
nesebično već dve decenije trude da kompanija „Rudnik“ nastavi da korača putem uspeha i razvoja!
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– Danas kada se osvrnem na 10 godina koje su iza mene a kada čujem šta je sve bilo za 20 godina od privatizacija sa 
ponosom mogu da kažem i da je rukovodstvo Contanga i samog Rudnika i flotacija Rudnik, i Mineca nastavilo onim zavrtanim 
putem koji je Darko Vukobratović utabao i postižu izvanredne rezultate. Zato vam se u ime građana opštine Gornji Milanovac 
zahvaljujem. Hvala vam za ovih prelepih 20 godina, hvala vam na vašoj uspešnosti i nadam se da će i u ovim teškim 
vremenima kada rudnici možda nisu trenutno popularni ali vi ste dokazali da u isto vreme možete da brinete i o šivotnoj sredini i 
o rudarenju i osvim aspektima života. Nadam se da ćete uspeti da održite stabilnost i proizvodnju a opština će pomoći u svom 
domenu sve što može – poručio predsednik opštine Gornji Milanovac.

      MOMIROVIĆ: RUDARSKI SEKTOR JE STUB INDUSTRIJSKOG RAZVOJA

Rudarski sektor je oduvek bio stub industrijskog razvoja, a ulaganjem u održiv i odgovoran sektor rudarstva, mi ne samo da 
podstičemo ekonomski rast i otvaramo nova radna mesta, već i doprinosimo razvoju tehnologija koje će obezbediti bolju 
budućnost za generacije koje dolaze, rekao je ministar trgovine Tomislav Momirović nakon što je danas prisustvovao 
svečanosti povodom obeležavanja 20 godina uspešne privatizacije Rudnika i Flotacije Rudnik d.o.o., u Gornjem Milanovcu.

– Jedan od uspešnih primera kako odgovorna privatizacija može doneti dugoročnu korist ne samo kompaniji, već i celokupnoj 
zajednici je kompanija „Kontango“ koja prerađuje rudu olova, cinka, bakra i srebra, zapošljava 440 ljudi u uslovima koji 
ispunjavaju najviše standarde bezbednosti i ekološke održivosti – istakao je ministar Momirović i dodao da je rukovodstvo 
kompanije uložilo mnogo, kako u osavremenjavanje procesa eksploatacije rudnika, tako i u razvoj i edukaciju zaposlenih, pa se 
među zaposlenima nalaze i mladi inženjeri iz Gornjeg Milanovca i Čačka koji su dobili priliku da rade, a samim tim i da ostanu u 
rodnom kraju.

On je ovom prilikom naglasio da je Srbija u svetu poznata kao jedna od prvih država koja je imala zakon o rudnicima. Donet je 
u vreme despota Stefana Lazarevića 1412. godine, a krajem njegove vladavine bili smo jedan od najvećih proizvođača srebra u 
Evropi.

– Rudarstvo u srednjovekovnoj Srbiji je delatnost koja je imala veliki ekonomski značaj, a mi vidimo da je rudarstvo i u 
današnjoj Srbiji od ogromne važnosti za dalji ekonomski i industrijski razvoj naše zemlje.Velika šansa Srbije leži u njenoj 
bogatoj geologiji i geografskom položaju i na nama je da te potencijale stavimo u funkciju napretka naše ekonomije i interesa 
Republike Srbije, jer bez rudarstva nema ni privrednog razvoja naše zemlje – zaključio je ministar Momirović.

 Popović, gminfo.rsV.
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